



Protokoll styrelsemöte S03 2011-02-08

Närvaro:	Alexander Nässlander	Ordförande
	Daniel Perván	Sekreterare
	Carl Cristian Arlock	Källarmästare
	Albin Rosberg	Studierådsordförande
	Fredrik Karlsson	Programmästare
	Robin Ljungström	Cafémästare
	Philip Holgersson	Sexmästare
	Gustav Orest Sällberg	Skattmästare, fr.o.m §3
	Sofia Mattsson	Informationsutskottsrepresentant TLTH, t.o.m §14

§1 OFMÖ Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet öppnat, 12.13.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
Fredrik K. och Albin R. reserverar sig.

§3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera Sofia Mattsson, Informationsutskottsrepresentant TLTH.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående mötesprotokoll Inga protokoll att godkänna.

§6 Beslutsuppföljning **Policybeslut**

Mötesplaneraren har lagts upp.
Styrelsen **beslöt** att mötet skall hållas den 19:e februari.
Styrelsen **beslöt** att skjuta upp punkten till S05.

Bestick

Philip meddelade att än så länge har inget försvunnit och allt fungerar bra.
Styrelsen **beslöt** att skjuta upp punkten till S08.

Inköp av kyl och frys

Punkten bordlades till S04.



Styrelserepresentation

Alexander meddelar att han har pratat med Cedervall och att han har fått en inbjudan till styrelsens möten. Osäkert vilket datum Cedervall skulle kunna medverka på dock.

Alexander meddelar också att han har kollat upp schemat för D- och C-sektionen. Styrelsen **beslöt** därefter att styrelserepresentationen skall hållas klockan 11.45 i E:A för ettorna.

Styrelsen **beslöt** att skjuta punkten till S04.

Vakanta funktionärer

Alexander meddelar att han inte har fått väldigt mycket mail, men att han ska maila ut om de poster han har fått till valberedningen så att de kan försöka få posterna tillsatta.

Styrelsen **beslöt** att skjuta punkten till S05.

Försäkring

Punkten bordlades till S05.

Larm

Styrelsen diskuterade igenom punkten.

Styrelsen **beslöt** att Carl, Alexander och Gustav S. ska se över vad som behövar larmas i iDét och rapportera detta på S06.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Alexander N.	Policydokument	S10 2009	S05 2011
2	Robin L.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S04 2011
3	Robin L.	Inköp av kyl och frys	S22 2010	S04 2011
4	Philip H.	Bestick	S30 2010	S08 2011
5	Alexander N.	Styrelsepresentation	S01 2011	S05 2011
6	Alexander N.	Vakanta funktionärer	S01 2011	S05 2011
7	Alexander N.	Försäkring	S01 2011	S05 2011
8	Carl C. A., Alexander N., Gustav S.	Larm	S02 2011	S06 2011
9	Mikael R. och Gustav S.	Alumnibudget	S02 2011	S04 2011

§7 Utskottsrapporter

Daniel

Har lagt upp funktionärer på hemsidan och har ritat en del affischer.

Albin

Har haft SRD-möte. Den potentiella "3+2"-uppdelningen



på utbildningen är ett hett ämne.

Gustav

Vill ha en bankdosa!

Philip

Har tagit C-certifikat och många andra inom Sexet har tagit B-certifikat.

- §8 Fia Trollar Sofia meddelar att det har pratats mycket om renoveringen av lokalerna och en del priser har börjat komma fram. Hon meddelar att dessvärre kommer föreläsningssalarna inte att ingå i åtminstone det här projektet. Utskottsrummet kommer kanske att behöva flyttas en våning upp. Det pågår även många hektiska diskussioner angående det tänkta kafét på huvudplan. Osäkert vem som ska ansvara för det.
- §9 Ekonomisk status Gustav meddelar att det fortfarande går bra för sektionen. Han gissar att vi nu har ungefär 400 000 kr på kontot.
- §10 Sektionsstyrelseutbildning Alexander informerar. Kåren kommer att hålla i ett par föreläsningar riktade till sektionernas styrelse.
- §11 Sektionsstyrelseutbildning Då Daniel P. inte kommer att närvara på nästkommande möte så behövdes en tillfällig ersättare väljas. Styrelsen **beslöt** att välja vice ordförande Robin Ljungström till mötessekreterare för S04.
- §12 Shiptesgasque Det meddelas att vi dessvärre inte har tillräckligt många medaljer för att kunna dela ut till alla på skiftet. Samtliga medaljer kommer att delas ut på ET-slasquen istället. Philip ska lägga upp information på hemsidan.
- §13 Övrigt Inget sades på denna punkt.
- §14 Meddelanden Sofia meddelar att hon har skickat ut restaurangrapporten och att hon ska lämna en kopia. Hon berättar också att Gustav Nord meddelar att det är sol och att han vill se protokoll.
- Carl berättar att han har bokat tid för Snickeboa.
- Philip berättar att han ska börja anordna för ET-slasquen.
- §15 OFMA Ordförande Alexander Nässlander förklarade mötet avslutat klockan 13.08.



Vid protokollet

Justeras

Daniel Perván
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Alexander Nässlander
Ordförande